
 
BESZÁMOLÓ A FODOR JÓZSEF  ISKOLAEGÉSZSÉGÜGYI TÁRSASÁG  

2019. ÉVI SZAKMAI TEVÉKENYSÉGÉRŐL 
 

Továbbképzések 
 
2019.02.22-i Továbbképző Tanfolyamunk központi témái:  védőoltások kommunikációja, 
gyermekkori anaemiák, haemato-onkológiai betegségek, gyermekkori daganatos megbetegedések, 
gyermekkori fejfájások. 37 orvos, 64 védőnő résztvevő volt a rendezvényünkön. 
 
Előadóink voltak: 
Prof. Dr. Mészner Zsófia PhD gyermekgyógyász, infektológus  
Prof. dr. Kovács Gábor gyermekgyógyász, klinikai onkológus, hematológus szakorvos 
Dr. habil Garami Miklós PhD gyermekgyógyász, klinikai onkológus, hematológus szakorvos Dr. 
Farkas Viktor gyermekgyógyász, gyermekneurológus 
 
2019 augusztus 23-án hagyományosan a MAVE-val együttműködésben megrendezésre került a 
Tanévnyitó Konferencia. 
 
2019.10.22-i továbbképzésünkön 36 orvos és 42 védőnő regisztrált résztvevőnk volt. Az előadások 
témái: az epigenetika jelentősége, kapcsolati háló erősítése az iskolában, alvászavarok, érzelmi és 
szexuális nevelés fogyatékkal élők között, iskolai bántalmazás, fiúk HPV oltása.  
 
Előadóink voltak: 
Prof. Dr. Falus András PhD professor emeritus 
Dr. Dávid Beáta PhD habil. szociológus 
Dr. Purebl György egyetemi docens 
Prof. dr. Forrai Judit egyetemi tanár 
Dr. Jármi Éva egyetemi adjunktus, pszichológus 
Dr. Muzsay Géza házi gyermekorvos 
 
A EUSUHM 2019. évi konferenciáján, melyet Hollandiában, Rotterdamban tartottak, két tagunk vett 
részt előadással: Dr. habil. M. Darvay Sarolta és Van Asschené Dr.Nagy Adrienne Zsófia. A 
nemzetközi konferenciáról és a témáikról a 2020. évi továbbképzésünk során fognak a tagságnak 
beszámolni.  
 
Társasági élet, szakmapolitika  
 
2019.január 28-án, június 3-án vezetőségi ülést, február 22-én küldött közgyűlést tartottunk.  
A továbbképzéseink szervezésén túl továbbra is az iskola-egészségügy helyzetével foglalkoztunk, idén 
sikerült Prof. Dr. Horváth Ildikó egészségügyi államtitkárral, Dr. Csányi Péter helyettes államtitkárral 
és Dr. Vitrai József mb. népegészségügyi főosztályvezetővel tárgyalnunk. Javaslatot nyújtottunk be az 
egészségügyi államtitkárságnak az iskola-egészségügy fejlesztésére vonatkozóan, melyben kiemeltük 
az iskola-egészségügy szakmai módszertani támogatásának, a bérhelyzet rendezésének és a tárgyi 
feltételek, főként az informatikai ellátottság javításának szükségességét. Az év végén 300 millió forint 
többletfinanszírozást kaptak az iskola-egészségügyi szolgálatok. Több, EMMI által szervezett iskolai 
egészségfejlesztéssel, népegészségügyi kérdésekkel foglalkozó megbeszélésre kaptunk meghívót, ami 
óvatos optimizmusra ad számunkra lehetőséget.  
 
Jelentkeztünk a Nemzeti Együttműködési Alap „Civil szervezetek működésének biztosítására 
vagy szakmai programjának megvalósítására és működésének biztosítására fordítható  
összevont támogatás 2020” című pályázati kiírására, pályázatunk érvényes, eredményhirdetés 
még nem történt.  
 
 
 



Képviseltük a Társaságot az alábbi rendezvényeken, megbeszéléseken:  
- a MOTESZ Szövetségi Tanács ülései 2019.05.27-én, november 13-án és 2019.12.10-

án. 
- „ Együtt az egészségért! a NETFIT® fejlesztési irányainak bemutatása” c konferencia 

MDSZ Konferencia 2019.01.10-n. 
- a Nemzeti Népegészségügyi Központ Egészségügyi Igazgatási Főosztálya által 

szervezett 2019.10.04-i megbeszélés, melynek témája az iskolaegészségügyi jelentés 
korszerűsítése volt, 

- Magyar Elhízástudományi Társaság által 2019. november 22-én szervezett 
továbbképzése „Fókuszban a kezelés”  

- MOTESZ által szervezett továbbképzés 2019. november 29-én „A népegészségügy 
aktuális kérdései”  

- a Nemzeti Pedagógus Kar Testnevelés, Gyógytestnevelés és Sport tagozatának 
szervezésében „ A Gyógytestnevelés korszerű szervezésének kérdései” című egyeztető 
megbeszéléssorozatán, 2019.06.05-én, 2019.09.28-án és 2019.11.04-én, 

- az OGYÉI Élelmezés és Táplálkozástudományi Főigazgatósága által 2019.11.07-én 
szervezett megbeszélésen, melynek témája a Gyermekkori Elhízás Akcióterv 2020-22 
c. dokumentum elkészítése volt,  

- az OGYÉI Élelmezés és Táplálkozástudományi Főigazgatósága által szervezett 
Közétkeztetési kerekasztal 2019.11.21-i megbeszélésén, 

- az EMMI Népegészségügyi Főosztálya által szervezett iskolai egészségfejlesztéssel 
foglalkozó ágazatközi megbeszélésen,  

- Komplex iskolai egészségfejlesztés című szakértői megbeszéléseken 2019.07.16-án és 07.30-
án Csányi Péter helyettes államtitkár EMMI államtitkársággal megbeszélés - megbeszélés 

 
Szervezetünk 1966-os fennállása óta működését az önkéntesek munkájára alapozta, 2019-ban is 
mintegy 25 fő végez rendszeresen önkéntes munkát.  
 
2019-ban több alkalommal értesítettük a tagságot továbbképzési lehetőségekről, programokról, tagsági 
díj befizetésekről. 
  
 

Megköszönjük tagjaink támogató együttműködését, aktivitását! 
 
Tisztelettel: 
 
Eger,2020. 01. 13. 
       

Dr. Mezei Éva 
                       főtitkár 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


